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Czaplinek, 09.12.2021 r. 

Protokół z komisji Organizacyinei, Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek 
w dniu 27.12.2021 r. 

W dniu 27.XII.2021 r. zostało zwołane posiedzenie komisji Organizacyjnej, 

Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czaplinek. 

Lista obecności na zebraniu stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

(Załącznik nr 1) 

Podczas zebrania przewodniczący komisji Sebastian Matułojć 

poinformował, że przewiduje następujący porządek obrad dzisiejszej komisji: 

1. Zaopiniowanie materiałów na najbliższą sesje RM. 

2. Zapoznanie z planem pracy komisji na rok 2022. 

3. Sprawy różne. 

Ad 1) Projekt uchwały 407/21 - omówił pan Mieczysław Smyk oraz pan 

Adam Tuchalski. Przedstawili zaproponowane zmiany w projekcie uchwały oraz 

możliwości dotyczące budowy lub adaptacji pomieszczeń na lokale komunalne. 

Radna Krystyna Kryczka zapytała się jak wyglądają sprawy związane 

z przebudową szkoły w Machlinach na lokale mieszkalne. Burmistrz 

odpowiedział, że prace trwają i wszystko jest na dobrej drodze, aby wreszcie 

uregulować sprawy spadkowe dotyczące nieruchomości przyległych do tego 

obiektu. 

Projekt 412/21 - omówił pan Marian Rutowicz. Radny Wacław 

Mierzejewski zadał pytanie dotyczące informacji, która została przekazana 

mieszkańcom podczas spotkań wiejskich przez byłego Burmistrza, że ceny na 

cmentarzach wiejskich będą o 50 % mniejsze niż na cmentarzu w Czaplinku. Pan 

Mieczysław Smyk poinformował, ze rzeczywiście takie rozmowy miały miejsce, 



ale nikt me określił do kiedy taka różnica cen miałaby funkcjonować. 

A w związku z rosnącymi cenami i kosztami utrzymania cmentarzy wiejskich 

należy podjąć tą uchwałę dotyczącą podwyżek cen. 

Projekt uchwały 402/21 - omówiła pani Violetta Cylkowska. Radny 

Wacław Mierzejewski zadał pytanie związane z kosztami funkcjonowania 

komisji i utrzymaniem budynku przy ul. Wałeckiej 54. Pani przewodnicząca 

poinformował, że sprawdzi i radni przed sesją otrzymają informacje zwrotną. 

Projekt uchwał 403/21,404/21,405/21,406/21 omówiła pani Edyta 

Jawdyńska - bez uwag. W związku z obecności pani Edyty na komisji radni 

również zapoznali się z wnioskiem złożonym do Burmistrza przez firmę Urban 

Investment Group sp. z o. o w sprawie wydzierżawienia części działki 1/1 obręb 

002 Czaplinek. Przewodniczący komisji zaproponował, aby wydzierżawić tą 

działkę w drodze przetargu nieograniczonego na okres 3 lat. Radni nie mieli 

żadnych uwag dotyczących propozycji przewodniczącego komisji. 

Projekt uchwały 401/21 - omówiła pani Dorota Sielatycka Traczyk- bez 

uwag. 

Projekty uchwały 408/21, 409/21, 410/21 - omówił pan Michał 

Olejniczak- bez uwag. 

Projekt uchwały 399/21- omówiła pani Manuela Nowak. Przewodniczący 

komisji po dłuższej dyskusji poddał pod głosowanie propozycje zmian 

budżetowych, które w imieniu Burmistrza omówiła pani Manuela. 

a) Rezygnacia z zakupu sceny: 

Za ( Szymon Pastuszek, Ewa Sobczak, Anna Minkiewicz, Aleksandra 

Ławrukiewicz, Zdzisław Łomaszewicz, Matułojć Sebastian, Anna Kucharczyk,) 

Przeciw ( Grzegorz Gabryś, Krystyna Kryczka) 



· b) Przebudowa ulicy Czarnkowskiego 

Za ( Szymon Pastuszek, Ewa Sobczak, Anna Minkiewicz, Aleksandra 

Ławrukiewicz, Zdzisław Łomaszewicz, Matułojć Sebastian, Grzegorz Gabryś, 

Krystyna Kryczka, Anna Kucharczyk) 

c) Budowa pomostów w mieiscowości Czarne Wielkie oraz Ostroróg 

Za ( Szymon Pastuszek, Ewa Sobczak, Anna Minkiewicz, Aleksandra 

Ławrukiewicz, Zdzisław Łomaszewicz, Matułojć Sebastian, Grzegorz Gabryś, 

Krystyna Kryczka, Anna Kucharczyk) 

Projekty uchwał - 400/21, 413/21, 414/21, 415/21 ,416/21- omówiła pani Manuela 

N owak - bez uwag. 

Ad 2) Przewodniczący komisji przedstawił radnym plan pracy komisji na 

nadchodzący rok oraz omówił poszczególne założenia wynikające z planu pracy. 

Ad 3) Przewodniczący RM przestawił radnym zmiany, które będzie należało 

wprowadzić do podjętych uchwał w związku z informacji, które otrzymaliśmy od 

organów kontrolujących. 

Radny Szymon Pastuszek zadał pytanie dotyczące możliwości montażu 

sygnalizacji świetlnej w obrębie ulicy Wałeckiej oraz przedstawił radnym 

informacje związane z prawem wodnym. 

Protokół sporządził 

Sebastian Matułojć 

Przewodniczący Komisji 
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